
Agent Dolberga: Nigdy nie rozmawiałem z Romą

News - ASRoma.pl

Nazwisko Kaspera Dolberga krąży od tygodni w pogłoskach transferowych

dotyczących zespołu Giallorossich. Portal pagineromaniste.com

skontaktował się z agentem gracza, Jensem Steffensenem.

We Włoszech mówi się o zainteresowaniu Romy Dolbergiem. Możesz

powiedzieć więcej?

- Włochy są interesującym miejscem dla wszystkich piłkarzy, ale nie wiem nic

odnośnie zainteresowania Romy. Byłoby lepiej, gdyby zadzwonili do Marca

Overmarsa.

Zatem Roma nigdy nie dzwoniła, aby zasięgnąć informacji na temat

twojego podopiecznego?

- Nie, nigdy.

Gracz odejdzie w tej sesji transferowej?

- Tylko Ajax może wiedzieć czy Dolbeg odejdzie w tej sesji mercato, ale nie

słyszałem nic o zainteresowaniu Romy.
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